
 

Σε απάντηση της σχετικής ερώτησης, σας γνωρίζω ότι η ενίσχυση της εγχώ-
ριας αμυντικής βιομηχανίας συνιστά προτεραιότητα για την παρούσα κυβέρνηση. Ανα-
ζητούνται οι βέλτιστες δυνατές λύσεις για κάθε περίπτωση ξεχωριστά και προς την κα-
τεύθυνση αυτή κινούνται όλες οι πρωτοβουλίες που έχουν αναληφθεί. 

Ως προς την επιχειρηματική συμφωνία της ΕΑΣ ΑΒΕΕ με αλλοδαπό φορέα, 
σας γνωρίζουμε ότι εταιρείες από την Ευρώπη και την Αμερική έχουν ήδη εκδηλώσει 
ενδιαφέρον για κάθε είδους συνεργασία, δύο εκ των οποίων περιλαμβάνουν πλήρεις 
φακέλους επιχειρησιακού σχεδίου (business plan). Οι προτάσεις αυτές τελούν ακόμα 
υπό αξιολόγηση και δεν έχει ληφθεί οποιαδήποτε απόφαση, για την οποία μείζονα ά-
ποψη έχει το Υπουργείο Οικονομικών. 

Αναφορικά με την αποστολή πυρομαχικών στην Ουκρανία, σας παραπέμπω 
στα πρακτικά της συζήτησης της υπ’ αριθ. 678/5-2-2024 επίκαιρης ερώτησης, η οποία 
έλαβε χώρα στις 12 Φεβρουαρίου 2024 στη Βουλή. 

Κατά τα λοιπά αρμόδιο να σας απαντήσει είναι το συνερωτώμενο Υπουργείο. 
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ΠΡΟΣ: ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΘΝΙΚΗΣ ΑΜΥΝΑΣ 
Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου ΓΡΑΦΕΙΟ ΝΟΜΟΘΕΤΙΚΗΣ ΠΡΩΤΟΒΟΥΛΙΑΣ 
Τμήμα Ερωτήσεων ΤΜΗΜΑ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ 

 e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κ. Βασίλειο Βιλιάρδο Φ.900α/3389/19301 

Αθήνα, 5 Απριλίου 2024 
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ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 

  
ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 3389/22-02-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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